

外国留学生研究生指导教师情况表

Resume of Supervisor (中英文版)

导师姓名: Name of supervisor:	李冬梅 Li Dongmei	导师类别: Supervisor Level:	博导 <input type="checkbox"/> 硕导 <input type="checkbox"/> Doctor Master
院所 College/Institute:	经济管理学院, College of Economics and Management		
学科 Discipline:	Management		
电话 Tel:		邮箱 EMAIL:	cnldm@163.com
办公地址 Address:	211 ,Huimin road , Wenjiang district , Chengdu city , sichuan province		
研究方向: Research Fields	农业技术经济, Economics of Agricultural Technology 技术创新管理, Technological innovation management 技术经济评价与项目管理 Technical economy evaluation & project management		
教育背景: Educational Background:	1990-1994 年, 四川农业大学农业经济管理本科学习; 1997-2000, 四川农业大学农业经济管理硕士研究生学习; 2001-2004, 浙江大学农业经济管理专业博士研究生学习; 2004.12-2006.12, 中南财经政法大学博士后流动站学习。 1994 1990-1994, undergraduate study of agricultural economic management in Sichuan agricultural university. 1997-2000, master graduate study of agricultural economy management in Sichuan agricultural university. 2001-2004, doctoral study of agricultural economic management in Zhejiang university . 2004.12-2006.12, post-doctoral mobile stations study in Zhongnan university of economics and law		
工作经历: Professional Experience:	Since 1994 , I have been engaged in teaching and scientific research in Sichuan agricultural university.		
主要论著(10 篇代表论著) Publications	1.加快四川农业标准化提升的政策建议, 重要成果专报, 四川社科界, 2013(19) 2.农业产业形成及可持续发展的实证分析, 农业经济问题, 2013(7), 重要核心 , CSSCI,		

	<p>3.农户参与农业标准化生产意愿的影响因素：基于四川种植业农户的调查与实证，华中农业大学学报（社科版），2014（6），CSSCI 收录</p> <p>4.西南地区科技企业孵化器运行效率差异研究——基于 28 家孵化器的 DEA 分析，科技管理研究，2014（20），CSSCI</p> <p>5. Willingness and Determinants of Farmers’ Adoption of New Rice Varieties. China Agricultural Economic Review. CAER vol2.4.2010 ，SSCI,SCIE</p> <p>6.农户选择水稻新品种的意愿及影响因素研究．农业经济问题，2009（11），CSSCI</p> <p>7.乡镇农技人员推广效率影响因素分析．农业技术经济，2009（4），CSSCI</p> <p>8.产学研合作与实现自主创新的相关性分析及影响因素研究．统计与决策，2009（21），CSSCI</p> <p>9. 专著，西部少数民族牧区新农村建设研究．中国农业出版社，2012.03</p> <p>10. 专著，农业技术创新的理论与实证研究．中国农业出版社，2008.07</p> <p>1. The policy recommendations to speed up the sichuan agricultural standardization promotion</p> <p>2.The empirical analysis of the agricultural industry and sustainable development</p> <p>3.The factors analysis on farmers’ will to participate in the standardization of agricultural production</p> <p>4.Science and technology business efficiency difference research in southwest</p>
<p>主要国际学术活动(5 项以内):</p> <p>International Academic Activities:</p>	<p>2.Willingness and Determinants of Farmers’ Adoption of New Rice Varieties. China Agricultural Economic Review</p> <p>3.The research on farmers’ influencing factors to select new rice varieties</p> <p>4.The efficiency factor analysis on Township agricultural extension personnel</p> <p>8.The relativity analysis Between Production-study-research cooperation and independent innovation</p> <p>9.The research of new rural reconstruction in western minority pastoral area</p> <p>10. The research of agricultural technology innovation theory and empirical</p>

--	--